
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 21 november 2024 in het  
gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Ed van Hell penningmeester, Ellis 

Elting, Jolanda v.d. Spiegel, Simone van der Sluijs, Rina Mulder, Mirjam Vergeer 
(notulen)  

Gasten: gemeenteraadsleden en Bas Spikman (beleidsadviseur gemeente Woerden)  
 
1 Ontmoeting participatieraad met gemeenteraadsleden 
Na een voorstelrondje worden door penningmeester en secretaris 2 presentaties gegeven.  
Vragen aan de participatieraad zijn onder andere of wij deskundigen raadplegen (nee, wel lokale  
organisaties), of we advies over de begroting hebben gegeven (nee, is geen informatie over verstrekt  
en  was onbekend wanneer  die behandeld ging worden), of er voldoende tijd is om ongevraagd te  
adviseren (ja, na huidige aanlooptijd zullen we meer proactief worden). Verder wordt gevraagd naar  
de relatie met ambtenaren, Ferm Werk en of mensen ons weten te vinden. 
Er worden tips gegeven om naar aanleiding van de moties die door de gemeenteraad zijn  
aangenomen in gesprek te gaan met het Sociaal Domein en om contact op te nemen met de  
Rekenkamer. 
Een jaarlijkse ontmoeting lijkt de gemeenteraad zinvol. We zouden dan meer inhoudelijk met elkaar  
in gesprek kunnen gaan en een geschikt tijdstip is dan in het voorjaar voor de behandeling van de  
Kadernota. 
 
2. Adviesaanvraag BSO+ 
Bas Spikman is beleidsadviseur jeugd en passend onderwijs. De BSO+ is bedoeld voor kinderen met  
een extra ondersteuningsbehoefte. Deze kinderen zitten buiten Woerden op school en zullen door  
deze subsidie in de (reguliere) opvang in Woerden terecht kunnen. De participatieraad heeft wel  
vragen over plaatsing van kinderen uit de omliggende dorpen, over de kosten (betalen ouders voor  
de reguliere opvang hetzelfde als voor de BSO+), wie indiceert en met welke criteria. 
Er moet nog afstemming met juridische zaken zijn. Begin december gaat het voorstel naar het college  
en de invoering is waarschijnlijk in het nieuwe schooljaar. Zie ook de bijlage met de presentatie.  
Nieuwe vragen / opmerkingen worden toegevoegd aan het advies. Daarna wordt het via de 
ondersteuning verstuurd naar het college. 
 
3. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
Een korte terugblik op de ontmoeting met de raad leert dat het nodig en nuttig was.  
Een vertegenwoordiging van het DB heeft met de voorzitters van de cliëntenraad van Ferm Werk 
gesproken. Dit overleg op bestuursniveau was een half jaar geleden zo afgesproken, maar lijkt toch niet 
zo zinvol. Er is afgesproken om geen agenda’s meer uit te wisselen en voortaan inhoudelijk met Ferm 
Werk te overleggen via het Kernteam Werk & Inkomen. Als participatieraad zitting hebben in de 
cliëntenraad wordt als belangenverstrengeling gezien en dus niet nagestreefd.  
Het kandidaat-lid voor het Kernteam Zorg heeft een gesprek gehad met het huidige lid. Dat is als 



positief ervaren en de kandidaat zal worden voorgedragen aan het college. 
Het DB heeft met een kandidaat voor het Kernteam Werk & Inkomen gesproken en zal worden 
voorgedragen voor benoeming. Zij wordt uitgenodigd voor de decembervergadering. 
 
4 Lopende adviesaanvragen  
1 BSO+ > zie agendapunt 2 
2 Beleidsnota regionale aanpak dakloosheid U16 > concept advies is akkoord en kan worden 
doorgestuurd. Het was al voorgelegd aan het Kernteam Jeugd. 
3 Subsidieregeling VVE en Peuteropvang 2025 > de aanvraag kwam zo laat binnen dat een advies 
uitbrengen niet haalbaar was. 
4 Woonprogramma 2024 – 2029 > ook voor deze aanvraag is te weinig tijd om te adviseren.  
Besloten wordt een brief te schrijven over het zo laat binnenkomen van de laatste 2 adviesaanvragen, 
waardoor advisering niet mogelijk is. 
 
5 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht  
De vergaderplanning 2025 wordt aangepast. In december wordt de vergaderdatum niet 18 maar 11 
december 2025. 
 
6 Voortgang vanuit Kernteams 
Zorg is niet aanwezig. 
 
Jeugd 
Dit kernteam is druk geweest met de adviezen. In januari wil dit kernteam een gesprek met een  
ambtenaar over het mentaal welzijn van jeugdigen. 
 
Werk en Inkomen 
Er is contact geweest met de ambtenaar over de financiering van de Groene Hart Pas. Hierop wordt  
In 2024 niet bezuinigd. 
 
7 Verslag vergadering 19 september2024  
Naar aanleiding van wordt gevraagd wat de stand van zaken samenwerking gemeente Woerden en  
Oudewater is. Deze gaat voorlopig door. Wel wordt onderzoek gedaan naar de voor- en nadelen. 
Van de Adviesraad Montfoort met betrekking tot een gesprek over FermWerk is niets meer  
vernomen. Er wordt een mail gestuurd. 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 
8 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand september 2024  
Punt 1 schrappen 
Punt 2  wordt maart/april 2025 
Punt 9 wordt januari/februari  
 
9 Rondvraag en sluiting 
De vergadering wordt even na 22 uur gesloten.  
 
  
 
 
 
 
 
 
 


